
 

 

 
 

 

Poznań, 8 stycznia 2021 r. 

 

Zapytanie 

ws. mechanizmów zrównoważonego zarządzania wydarzeniami w MTP 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  
 

Zwracam się z zapytaniem, jakie działania podjęła w ostatnich dwóch latach (ostatnim 

roku stacjonarnego organizowania wydarzeń, a także roku pandemicznego skutkującego 

wydarzeniami typu on-line) spółka Międzynarodowe Targi Poznańskie w celu 

zrównoważonego zarządzania wydarzeniami, o których mowa w ISO 20121. Chciałbym 

uzyskać przede wszystkim informacje o cyklicznych mechanizmach podejmowanych przez 

spółkę przy każdym z organizowanych wydarzeń, jednak w przypadku testowania 

określonych rozwiązań, które ostatecznie nie sprawdziły się i w efekcie nie zostały dalej 

wdrażane – również uprzejmie proszę o podanie ich przykładów.   
 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


